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Spørgsmål 

Vil ministeren opgøre antallet af forældrekøb af boliger – forstået som køb af bolig med 

henblik på udlejning til nærtbeslægtede? 

 

Svar 

Ifølge en opgørelse fra Danmarks Statistik var der i 2014 ca. 10.000 ejerlejligheder, som er 

forældrekøbte.1 

 

Skatteministeriet har desværre ikke nyere tal. Det må forventes, at antallet af forældrekøb 

varierer fra år til år bl.a. som følge af den generelle konjunkturudvikling i økonomien. An-

tallet af forældre køb kan derfor vise sig at være noget højere end i 2014. 

 

                                                      
1 Jf. DST Analyse: Forældrekøb – Hvem er de unge? – og forældrene? Danmarks Statistik 1. december 2016   


